
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 610 af 15. april 2015 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Frank Aaen (EL). 

 

 

Benny Engelbrecht 

/ Lisbeth Rasmussen 

  

21. april 2015 
J.nr. 15-1379487 

  

Skatteudvalget 2014-15
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 610
Offentligt



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Kan ministeren bekræfte, at spørgsmålet om lækkede oplysninger fra banker i Liechten-

stein og Schweiz fyldte meget i den offentlige debat i Danmark i foråret 2010, at den 

daværende skatteminister i april 2010 erklærede sig villig til at købe lækkede oplysninger 

(Ritzau i bl.a. Information den 23/4 2010), og at spørgsmålet var højt på den politiske 

dagsorden op til indgåelsen af den brede politiske aftale fra maj 2010? Er det på den bag-

grund ikke bemærkelsesværdigt, at SKAT eller Skatteministeriet ikke sikrede klare proce-

durer for håndtering af den slags sager? 

 

Svar 

Jeg henviser til svaret på SAU alm. del spørgsmål 605. 
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